



Well Women Package

15% Off

MOTHER'S DAY LIMITED TIME OFFER

母親節體檢限時85折
專享高達\$500折扣優惠

Well Women Package includes Pap Smear, Mammogram and Pelvic Ultrasound and personalized recommendation(s) by our Physician etc.

婦女保健計劃包括子宮頸塗片檢查、乳房造影檢查、盆腔超聲波掃描、醫生評估及專業意見和其他項目。

Managed by Hospital General Practitioner
由本院普通科醫生主理

BOOK NOW 立即預約

The promotion period is from
May 6 to August 5, 2022 (both dates inclusive).
優惠期2022年5月6日至8月5日止(包括首尾兩日。)

To make an appointment 預約請聯絡 ☎ (852) 3651 8789 ✉ cohealth@hkah.org.hk



Terms & Conditions: 1) This offer is valid during the promotional period. 2) This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.

3) To access the offer, appointment is required in advanced.

4) Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road reserves the right to amend or change details of the above information without prior notice.

條款及細則：1) 此優惠只適用於推廣期內。2) 此優惠不可與其他優惠同時使用。3) 享用此優惠前必須預約。

4) 香港港安醫院—司徒拔道保留更改及刪改上述資料權利，而毋須另行通知。

婦女保健計劃推廣活動條款及細則：

1. 優惠期由 2022年5月6日至8月5日止，包括首尾兩日。
2. 如欲享此優惠，請於優惠期內致電本院體檢中心(852) 3651 8789 預約。
3. 「婦女保健計劃」詳情請參閱有關單張，請按[此](#)，或致電本院體檢中心(852) 3651 8789 查詢。
4. 香港港安醫院—司徒拔道保留更改或刪改以上資料而不作另行通知。

Well Women Package Terms and Conditions:

1. The promotion period is from May 6 to August 5, 2022 (both dates inclusive).
2. To enjoy this offer, please call (852) 3651 8789 to make a telephone reservation to our Health Assessment Center within the promotion period.
3. For details of the Well Women Package, Please click [here](#), or call (852) 3651 8789 for further information.
4. Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road reserves the right to make alterations to the price list and the services offered without prior notice.

一般條款及細則：

1. 此優惠不得轉讓，亦不可兌換現金、其他貨品或服務，亦不能與香港港安醫院—司徒拔道（醫院）其他推廣或折扣優惠同時使用。
2. 醫院保留權利隨時暫停、更改或終止是次推廣及有關優惠，及不時修訂有關條款及細則，而毋須另行通知。
3. 如有任何爭議，醫院保留最終決議權。

General Terms and Conditions:

1. This offer is not transferable, and cannot be redeemed or exchanged for cash, other products or services. It cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts by Hong Kong Adventist Hospital –Stubbs Road (Hospital).
2. The Hospital reserves the right to suspend, revise or terminate this promotion and the above related offer at any time and to amend the terms and conditions thereof from time to time without prior notice.
3. In the case of dispute, the decision of the Hospital shall be final.